
Referat af Generalforsamling i Foreningen Vejen Miniby 

29. marts 2017 i Vejen Hallen 

 

Dagsorden: - 

 

1. Valg af ordstyrer 

2. Valg af referent 

3. Formandens beretning og beretning fra historiegruppen 

4. Godkendelse af regnskab – fremtidig kontingent 

5. Forslag fra bestyrelsen 

6. Ny valgperiode for formand og bestyrelsesmedlemmer 

 

Anne Grete Schlünssen bød velkommen - 

- og derefter blev Holger Mikkelsen valgt til ordstyrer - 

- og H.-Aa. Gade  blev valgt til referent. 

 

Formandens beretning - se link - 

 

Historiegruppen - se link til - Webmasters beretning 

 

Der udtryktes tilfredshed med både formands og webmasters beretninger. 

 

Der var 20 medlemmer til stede. Og vedtægter med ændringer blev enstemmigt vedtaget. 

Ændringer, der bl.a. drejede sig om en præcisering af - 

- Minibyens sammenknytning til det historiske - 

- og at som aktive medlemmer optages alle, som har interesse i foreningens virke - 

- og ikke som i forrige vedtægter -  

”som aktive medlemmer optages udelukkende aktivt udøvende byggere”. 

Indkaldelse sker fremtidig via hjemmesiden og udsendelse af e-mails.  

Brevporto er blevet for kostbar. 

Medlemskontingentet bestemtes til - som hidtil - 200 kr. pr. år  

 

Med hensyn til fremtidige byggerier vil det nok være nødvendigt at beslutte sig for bygning  

af Hansens Hotel - selv om det er en meget stor opgave - af hensyn til anbringelsen af andre 

bygninger i anlægget. 

 

En ønsket flytning til Fuglesangsallé vil afhænge af mange ting.  

Og de sportsaktiviteter, der for tiden finder sted i Vejen Hallen - 

- skal i så fald skulle flytte til Idrætscentret. 

 

Nyt og ungt blod til foreningen blev efterlyst. Men hvordan? 

 

Der var ønske om en folder med oplysninger om husene i anlægget. 

Til brug ved gæstebesøg - f. eks. Skærtorsdag. 

H.-Aa. lovede at fremstille et antal eksemplarer. 

 

Regnskabet blev fremlagt og kommenteret af Holger Mikkelsen. 

 

Vedr. valgperioder: - 

På grund af en to års valgperiode for formanden - i lige år - 

- blev perioden denne gang - i et ulige år - bestemt til eet år. 

Formand og bestyrelse blev genvalgt enstemmigt og med akklamation. 

 

Filip roste Anne Grete for hendes måde at være på - og overrakte en buket blomster -  

- i form af et akvarelbillede af en buket blomster. 

 

Derefter afsluttedes generalforsamlingen med - kaffe og smørrebrød. 


